
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 12. februar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 128
Kan ministeren svare på, hvorfor og hvad der har foranlediget, at Erhvervsstyrelsen i star
ten af september 2024 genåbnede 7.500 sager om coronakompensation, med henblik på 
at komme helt til bunds i sager, hvoraf mange for længst var afsluttet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kenneth Fredslund 
Petersen (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på kenneth.petersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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